
Protokół Nr 5/2015 

piątej sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27 lutego 2015r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Piaskach, ul. Strzelecka 4. 

 

Ad. 1 Otwarcie, powitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, Pani Irena  Różalska powitała radnych, Wójta Gminy Piaski, Pana Wiesława 

Glapkę, Sekretarza Gminy, Pana Andrzeja Koniecznego, Skarbnika Gminy, Panią Elżbietę Karolczak , sołtysów, 

Radnych powiatu , Pana Zenona Normana oraz Krzysztofa Deutsch zaproszonych gości, a w szczególności 

Przewodniczącego Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby rolniczej w Gostyniu, Pana Antoniego Grzebisza.  

 

Stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum przy którym może obradować               

i podejmować uchwały Rada Gminy Piaski. (rada liczy 15 radnych) 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 2 Informacja na temat porządku obrad 
 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie delegata Powiatowej Izby Rolniczej z działalności Izby w roku 2014. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

7. Sprawozdania Przewodniczących komisji.  

8. PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2015r. 

- wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, 

- wyznaczenia przedstawiciela gminy Piaski na Walne Zgromadzenie członków stowarzyszenia Lokalna Grupa  

   Działania „ Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie, 

- poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa, 

- Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Piaski  w 2015 roku, 

- plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015  

- utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Piaski w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień  10 maja 2015 roku. 

  - zmian w uchwale Nr III/7/2014 Rady Gminy Piaski  z dnia 12 grudnia 2014r. w sprawie zmian budżetu  

     i zmian w budżecie gminy na 2014r.  

  9. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

 10. Zakończenie obrad. 

 

Za przedstawionym porządkiem  obrad głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.  

 

Ad. 4 Sprawozdanie delegata Powiatowej Izby Rolniczej z działalności Izby w roku 2014. 

 

Sprawozdanie z działalności Powiatowej Izby Rolniczej w roku 2014 złożył Przewodniczący Rady Powiatowej 

Wielkopolskiej Izby rolniczej w Gostyniu, Pan Antoni Grzebisz.  

 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 



Ad. 5 Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski.  

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski.  

 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 Sprawozdania Przewodniczących komisji.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się 23 lutego 

2015r. w obecności Przewodniczącej Rady Gminy, Wójta Gminy oraz Skarbnik Gminy. Celem spotkania było 

omówienie i zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015. Komisja Rewizyjna po wspólnym 

przeanalizowaniu poszczególnych tematów kontroli jednogłośnie zatwierdziła plan pracy. Komisja Rewizyjna 

wyznaczyła pierwszą kontrolę na dzień 19 marca 2015r. poinformowała Panią Skarbnik o przygotowanie na ten 

dzień niezbędnych dokumentów.  

 

Przewodniczący komisji oświaty, Pan Konrad Szafranek, poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 24 

lutego 2015r. Tematem posiedzenia było omówienie projektów uchwał podejmowanych na sesji.  Dyrektor GOK 

w Piaskach złożył sprawozdanie z działalności GOK w Piaskach podczas ferii. Poinformował o zadymianiu 

środowiska, odczytał komunikat Ogólnopolskiego komitetu Protestacyjnego Rolników Wielkopolski i Kujaw 

dotyczące postulatów na temat sytuacji w rolnictwie. zapoznał Radnych z wnioskiem Nadleśnictwa Piaski                

o ustanowienie pomnika przyrody. Pan Wójt  poinformował, o  dowozie dzieci do szkoły w Bodzewie, 

pobudowaniu siłowni wiatrowych w miejscowości Michałowo, Lipie oraz Bodzewo a także o budowie 

wysypiska odpadów radioaktywnych w gminie Pogorzela.  Podczas obrad omówiono organizację Dni Piasków. 

 

Przewodniczący komisji budżetu, Pan Wiesław Woźniak poinformował, że komisja budżetu obyła się 25 lutego 

2015r. w obecności Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Przewodniczącej Rady Gminy, Skarbnika Gminy oraz 

redaktor Życia Gostynia. Na posiedzeniu w pierwszej kolejności komisja przeanalizowała projekty uchwał 

podejmowane na dzisiejszej sesji. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała sprawozdanie GOK w Piaskach              

z działalności podczas ferii. Zapoznała radnych z pismami otrzymanymi od mieszkańca Piasków w sprawie 

zadymiania środowiska. Odczytała komunikat Ogólnopolskiego komitetu Protestacyjnego Rolników 

Wielkopolski i Kujaw dotyczące postulatów na temat sytuacji w rolnictwie a także  zapoznała Radnych                        

z wnioskiem nadleśnictwa Piaski o ustanowienie pomnika przyrody. Wójt Gminy poinformował, o  dowozie 

dzieci do szkoły w Bodzewie, pobudowaniu siłowni wiatrowych w miejscowości Michałowo, Lipie oraz 

Bodzewo a także o budowie wysypiska odpadów radioaktywnych w gminie Pogorzela.  Podczas obrad 

omówiono organizację Dni Piasków. 

 

Przewodniczący komisji rolnictwa, Pan Stefan Śląski poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 26 lutego 

2015r. na której Radni omówili uchwały podejmowane na sesji. Przewodnicząca Rady odczytała sprawozdanie 

GOK w Piaskach z działalności podczas ferii. Zapoznała radnych z pismami otrzymanymi od mieszkańca 

Piasków w sprawie zadymiania środowiska. Odczytała komunikat Ogólnopolskiego komitetu Protestacyjnego 

Rolników Wielkopolski i Kujaw dotyczące postulatów na temat sytuacji w rolnictwie a także  zapoznała 

Radnych z wnioskiem nadleśnictwa Piaski o ustanowienie pomnika przyrody. Wójt Gminy poinformował,                       

o  dowozie dzieci do szkoły w Bodzewie, pobudowaniu siłowni wiatrowych w miejscowości Michałowo, Lipie 

oraz Bodzewo a także o budowie wysypiska odpadów radioaktywnych w gminie Pogorzela.  Podczas obrad 

omówiono organizację Dni Piasków. 

 

Ad. 8 PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2015r. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/17/2015 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2015r. stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

 



- wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/18/2015 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik do protokołu. 

- wyznaczenia przedstawiciela gminy Piaski na Walne Zgromadzenie członków stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „ Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/19/2015 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela gminy Piaski na Walne  

Zgromadzenie członków stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „ Lokalna Grupa Działania Gościnna 

Wielkopolska” z siedzibą w Pępowie stanowi załącznik do protokołu. 

- poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/20/2015 w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze 

inkasa stanowi załącznik do protokołu. 

- Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Piaski   w 2015 roku 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/21/2015 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Piaski   w 2015 roku  stanowi załącznik do 

protokołu. 

- plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015  

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/22/2015 w sprawie plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015 stanowi załącznik do 

protokołu. 

- utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy Piaski w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień  10 maja 2015 roku 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/23/2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze Gminy 

Piaski w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień  10 maja 2015 roku 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



  - zmian w uchwale Nr III/7/2014 Rady Gminy Piaski  z dnia 12 grudnia 2014r. w sprawie zmian budżetu    i 

zmian w budżecie gminy na 2014r. 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Odpis Uchwały Nr V/24/2015 w sprawie zmian w uchwale Nr III/7/2014 Rady Gminy Piaski  z dnia 12 

grudnia 2014r. w sprawie zmian budżetu    i zmian w budżecie gminy na 2014r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

 Ad.  9. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

 

Sekretarz Gminy, Pan Andrzej Konieczny poinformował, że został ogłoszony konkurs na stanowisko 

Kierownika Zespołu Obsługi Szkół w Piaskach.  

 

 

Radny Stefan Śląski poruszył temat oznakowania miejscowości Szelejewo Drugie. Poprosił o postawienie znaku 

od drogi powiatowej informującego gdzie zaczyna się miejscowość Szelejewo Drugie.  

Wójt Gminy poinformował, iż znaki informacyjne będą uzupełniane w późniejszym terminie, w chwili obecnej 

zbierane są zgłoszenia w których miejscach brakuje aby wysłać jedno większe zamówienie.  

Radna Helena Sikora poinformowała o braku tablicy z nazwą ul. Bolesława Chrobrego. 

Radny Konrad Szafranek zwrócił się do Wójta  o zakup kruszywa i utwardzenie ścieżki rowerowej Piaski – 

Gostyń. Zadał również pytanie radnym powiatu dotyczące przebudowy skrzyżowania ul. Leśnej                                    

i  ul. Drzęczewskiej oraz pobudowanie chodnika przy ul. Leśnej.  

W sprawie ścieżki rowerowej odpowiedzi udzielił Pan Wójt informując, że gmina otrzymała propozycje 

zakupienia specjalnego materiału z Cukrowni, jednak po analizie stwierdzono iż dany materiał nie nadaje się na 

utwardzenie ścieżki. Pan Wójt dodał, że ścieżkę rowerową Piaski – Gostyń należy utwardzić w najbardziej 

newralgicznych miejscach.  

Radny Konrad Szafranek poinformował, że Nadleśnictwo Piaski również pomoże przy naprawie ścieżki.       

Co do przebudowy skrzyżowania odpowiedzi udzielił Radny powiatu, Pan Zenon Norman. Poinformował,            

że temat skrzyżowania omawiany był wielokrotnie oraz iż powiat rozjazdu nie wykona. GDDKiA w odpowiedzi 

na pisma o przebudowę skrzyżowania napisała iż aby pobudować rondo bądź rozjazd drogi należałoby zburzyć 

najbliższe budynki  znajdujące się przy skrzyżowaniu. 

Radny Konrad Szafranek zwrócił uwagę, że nie potrzeba burzyć budynku, wystarczy przenieś pomnik 

Kasprzaka bliżej lasu i miejsce będzie. Dodał, iż  sprawę przebudowy skrzyżowania należy poruszyć po raz 

kolejny. 

Radna Beata Tyrakowska zapytała o naprawę drogi powiatowej w kierunku Bielaw Szelejewskich. 

Radny powiatu Zenon Norman poinformował, iż Zarząd Powiatu Gostyńskiego podjął decyzję aby Wójtowie                

i Burmistrzowie powiatu Gostyńskiego  przedstawili zestawienia dróg przeznaczonych do remontu. Sprawy te 

będą rozpatrywane podczas posiedzenia Zarządu w marcu, w kwietniu Wójtowie i Burmistrzowie otrzymają 

pismo, które drogi wykazane w zestawieniu zostaną naprawione.    

Radny powiatu Zenon Norman poinformował, że w budżecie są zaplanowane środki na budowę drogi w 

Grabonogu oraz iż droga będzie robiona.  

Radna Maria Wesołek - postawienie lustra na drodze powiatowej z Szelejewa Pierwszego jak również 

pobudowanie chodnika  w kierunku Zalesia.  



Radny Powiatu Pan Zenon Norman odpowiedział, iż do Powiatu wpłynęło pismo od Wójta Gminy Piaski                     

o przekazanie (w rozbiciu na ilości sztuk materiałów potrzebnych do pobudowania napraw) chodników przy 

drogach powiatowych. Odpowiedź została przesłana. Zarząd wszystkie sprawy związane z naprawami dróg                 

i chodników będzie rozpatrywał w marcu. Wykonane zostaną te, które są najbardziej potrzebne. Pan Zenon 

Norman poinformował, że w budżecie dla Gminy Piaski zostały zaplanowane środki na remont drogi w kierunku 

Kongregacji Oratorium Św. Filipa Nerii w Głogówku.  

Radny Krzysztof Deustch poinformował, że jest w posiadaniu pisma w sprawie postawienia lustra z Szelejewa 

Pierwszego w kierunku Zalesia. Dodał, że sprawa będzie nadzorowana. 

Radny Dariusz Naskret zapytał o przebudowę drogi przy Świętej Górze w Głogówku. 

Wójt Gminy odpowiedział, że przebudowa drogi dotyczy odcinku drogi krajowej w stronę Bazyliki do zakrętu        

w kierunku Drzęczewa. Koszt tej inwestycji to ok. 600 tys zł. Odcinek drogi zniszczony i bardzo niebezpieczny.        

W tym roku Filipini obchodzą 500 lecie powstania zakonu. Odbyło się spotkanie, na którym uzgodniono aby 

każdy z samorządów dołożył po 1/3 środków na przebudowę drogi. Z uwagi na to, iż Święta Góra znajduje się                

w Gminie Piaski należy również zaplanować w budżecie pewne środki. 

Radny Konrad Szafranek zaproponował by złożyć propozycje pozostałym Gminom powiatu gostyńskiego aby 

również dołożyły się do przebudowy drogi.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że pozostałe gminy  również posiadają zabytki, które wymagają 

dużego wkładu pieniężnego. 

Sołtys Smogorzewa, Pani Agnieszka Wojtkowiak, poprosiła aby przy drodze powiatowej na wysokości ogrodu 

klasztornego postawić znaki tzw. sierżanty, aby poprawić bezpieczeństwo na drodze.  

Radny powiatu, Pan Zenon Norman poprosił o złożenie wniosku do powiatu w w/w sprawie.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o głos mieszkańca Piasków.  

Mieszkaniec Piasków – zapytał jakie są działania Gminy w sprawie ograniczenia emisji dymów?  Poinformował 

o zadymianiu środowiska przez firmy znajdujące się na terenie „GSSCH” w Piaskach. Mieszkaniec ulicy 

Sienkiewicza twierdzi, iż pomieszczenia magazynowe ogrzewane są odpadami a kominy pobudowane 

nielegalnie. Mieszkaniec Piasków na dowód zadymiania środowiska przyniósł laptop, na którym prezentował 

nagrane przez siebie filmy. Na jednym  z filmów widać  dym z komina, który  unosi się w kierunku Przedszkola. 

Dodał, że w tym dymie znajdują się pyły, które wnikają do krwi, a emisja takich pyłów unosi się w powietrzu 

przez dwa tygodnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy pyły o których mówi ma potwierdzone badaniami.  

Mieszkaniec Piasków odpowiedział , że 80% powierzchni kraju pokrywają szkodliwe pyły Jedynie Bułgaria nas 

wyprzedza.  

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała mieszkańca czego oczekuje od Rady? 

Mieszkaniec ul. Sienkiewicza po kilku minutach ciszy i powtórnym zapytaniu odpowiedział: Niech ta cisza 

będzie wymowną, daję to pod rozwagę.  

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała wszystkich obecnych, że rozmawiała z mieszkańcem                            

ul. Sienkiewicza oraz  wystosowała pismo, że Rada Gminy nie jest właściwa do rozpatrzenia sprawy zadymiania 

środowiska. Dodała, że odpowiedź przekazaną od Wójta Gminy w/w sprawie uważa się za zasadną.  

Oświadczyła, iż rozmawiała z jednym z mieszkańców ul. Sienkiewicza, o którym wspomniał w jednym z pism, 

mieszkaniec Piasków, że przyjdzie na sesję z siekierą, który stwierdził, że w w/w sprawie nie rozmawiał z 

sąsiadem do niczego takiego nie doszło. Przewodnicząca Rady Gminy powiadomiła, aby  mieszkaniec Piasków 



w tej sprawie udał się do Powiatowego Nadzoru Budowlanego  gdyż wszystkie decyzje zmiany sposobu 

użytkowania pomieszczeń są wydawane przez w/w organ. 

Mieszkaniec ul. Sienkiewicza  powiedział, że nie jest stroną aby zgłaszać się do nadzoru budowlanego.                   

Po raz kolejny mówił o nielegalnie pobudowanych kominach, o braku decyzji o zmianie warunków zabudowy,   

o naruszeniu prawa budowlanego jak również o braku protokołów kominiarskich. Dodał, że jest to problem 

mieszkańców ulicy Sienkiewicza, których czuje się przedstawicielem i ma kompetencje w tym temacie. Co do 

sąsiada stwierdził iż wypowiedział się „że zrobi z nimi porządek”. Poinformował również, że ze strony  Prezesa 

„GSSCh” w nie  ma żadnej reakcji. Mieszkaniec Piasków odczytał pytania dotyczące GSSCh oraz powstałych 

firm na tym terenie między innymi: zawartych umów na wywóz śmieci, czy segregują śmieci, jak często są 

odbierane, jakie adresy podano czy zgodnie z  wykonywania działalności gospodarczej, czy wydano decyzje na 

zmianę sposobu użytkowania, czy wydano decyzje o warunkach zabudowy, czy GSSCh oraz powstałe firmy 

posiadają dokumentacje BHP. 

Wójt Gminy Piaski poinformował, że większość pytań zadanych dotyczy Nadzoru Budowlanego. Co do 

odpadów komunalnych Gmina nie ma możliwości sprawdzić czy dana firma oddaje śmieci zmieszane                      

czy posegregowane. Przedsiębiorcy bezpośrednio zawierają umowy z firmami odbierającymi śmieci.                      

Pan Wiesław Glapka poinformował, że wcześniej magazyny „GSSCh”  przeznaczone były do przechowywania 

zboża. W chwili obecnej utworzyło się wiele prywatnych firm. Podczas rozmowy  Prezes GS przyznał, że firma 

sąsiadująca z ul. Sienkiewicza na początku działalności spalała  w piecu odpady, zwrócił im uwagę i w tej chwili 

już się nie odbywa. Przeprowadziłem również rozmowę z Powiatową Strażą Pożarną, która przeprowadzała 

kontrolę na terenie GS i również nie mieli zastrzeżeń. Sprawę przekazaliśmy do WIOŚ i czekamy na odpowiedź.   

Mieszkaniec Piasków dodał, że należy się skupić na tym czy ten komin pobudowany został zgodnie z prawem 

budowlanym. Wyjaśnił, że każda ingerencja w konstrukcji budynku musi posiadać odpowiednie pozwolenie               

na budowę. Takie zezwolenia wydaje powiat. 

Przewodnicząca Rady Gminy oświadczyła, że sugestie aby wszyscy mieszkańcy palili gazem są nierealne gdyż 

ludzi na to nie stać aby zmienić sposób ogrzewania. 

Mieszkaniec ul. Sienkiewicza odpowiedział iż każdy potrafi tylko liczyć. Dodał, że pracuje w Marysinie i uważa 

że ludzie później tracą pieniądze, na leczenie chorób spowodowanych zadymieniem środowiska. 

Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała -  nie może Pan wchodzić w prywatne życie mieszkańców. 

Radny Zenon Norman poinformował o wcześniejszej sprawie zadymiania. Zakomunikował, że należy zwrócić 

się do Nadzoru Budowlanego czy jest zmiana użytkowania obiektu, z tego względu iż wcześniej znajdowały              

się magazyny a w chwili obecnej są zakłady pracy. Aby otworzyć zakład należy mieć pełna dokumentację wraz 

z ogrzewaniem. Radny powiatu jeszcze raz zaznaczył iż aby sprawdzić czy nie nastąpiły samowolne 

pobudowania należy wysłać pismo do Nadzoru Budowlanego. Co do palenia odpadami sprawą powinna                   

się również zająć Inspekcja Pracy. Pan Zenon Norman zwrócił się do mieszkańca z propozycją aby wystąpił                 

z pismem do Nadzoru Budowlanego w Gostyniu.  

Mieszkaniec ul. Sienkiewicza -  odparł, że nie wie czy może wystąpić z pismem 

Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że jako mieszkaniec gminy może zwrócić się zapytaniem                      

do Nadzoru Budowlanego.   

Mieszkaniec ul. Sienkiewicza odczytał zapytania. 

Wójt Gminy zaproponował aby zapytania złożyć w Urzędzie Gminy, gdzie Gmina wystąpi do Nadzoru 

Budowlanego z odpowiednim pismem.  

 

 



Mieszkaniec ul. Sienkiewicza złożył na ręce Wójta Gminy zapytania dotyczące firm powstałych na terenie 

„GSSCh”.    

Zapytania stanowią załącznik do protokołu.  

Więcej pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady, podziękowała za udział  i zamknęła  V sesję Rady 

Gminy.   

 

 
Sesja zakończyła się o godz. 1520 

Protokółowała : J. Polaszyk     Przewodnicząca Rady Gminy 

                               Irena Różalska 

 

 

 

 

 

 

 


